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Abstract (en)
The system has a housing base (2) and a set of connection devices (5, 6) provided for a conductor. A retaining chamber is provided for a functional
module (10a) that is insertable into the retaining chamber. Three functional modules with different functions and/or geometries are inserted into a
recess (9), and contact a set of contacts (11, 12). The functional modules are lockable in the recess with a separate hook. The contacts are formed
at the functional modules and connected with the connection devices over bus bars (13).

Abstract (de)
Reihenklemmensystem mit einem Gehäusesockel (2), der wenigstens eine oder mehrere Anschlussvorrichtungen (5, 6) für Leiter aufweist sowie
eine Ausnehmung (9), insbesondere einen Aufnahmeschacht, für einen in den Aufnahmeschacht einsteckbaren Funktionsbaustein (10), wobei das
Reihenklemmensystem eine Mehrzahl - wenigstens drei - von Funktionsbausteinen (10a, b, c, ...) unterschiedlicher Funktion und/oder Geometrie
aufweist, die jeweils in die Ausnehmung (9) einsteckbar sind und dort wenigstens einen oder mehrere Kontakte (11, 12) kontaktieren.
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